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Uppdrag 

Ärende som har genererat uppdraget Uppdrag 
Status, Antal 1/10 
2016/2017 

Kommentar 

§ 196 2013/KS0546 269 Svar på motion av 
Heiti Ernits (MP) och Thomas Wingren 
(MP); Etablera en textilvandringsled med 
miljö- och industritema 

Kulturnämnden får i uppdrag att 
tillsammans med andra berörda aktörer 
ta fram ett förslag till en 
textilvandringsled. 

 Geno
mfört 

1 (st) 

 

Förslag är framtget i samverkan med flera andra förvaltningar 
och bolag. Genomförandet är beroende av nya medel och är 
därmed en budgetfråga. Ärendet är behandlat i kulturnämnden 
och översänt till Kommunstyrelsen för vidare behandling. 
(Kulturnämnden) 

§ 221 2015/KS0456 216 Svar på motion av 
Ida Legnemark (V); Evenemangsfält i 
Borås 

Fritids- och Folkhälsonämnden uppdras i 
samverkan med Kommunstyrelsen 
planera för att Borås Stad ska kunna ta 
emot evenemang med behov av större 
evenemangsområden. 

 Delvis 
geno
mfört 

1 (st) 

 

Arbetet ingår i ett större sammanhang där vi tillsammans med 
Borås TME har tagit fram ett inriktningsdokument för en 
Evenemangsstrategi. Dokumentet bejakar Borås Stads ambition 
om dels, att stödja de befintliga arrangörerna för stora 
evenemang och tävlingar och dels, att locka minst ytterligare ett 
stort evenemang varje år till staden. Tanken är att knyta 
inriktningsdokumentet till en plan för Borås 2021 och 400 års 
jubileet. I detta arbetet kommer tankar om var och hur ett 
evenemangsfält kan finnas och fungera. Inriktningsdokumentet 
kommer att förädlas under hösten och tillställas 
Kommunstyrelsen för fastställande. (Fritids- och 
folkhälsonämnden) 

§ 49 2014/KS0529 312 Svar på motion av 
Annette Carlson (M) och Monica 
Hermansson Friedman (M); 
Strandpromenad mellan Asklanda och 
Skalle badplats 

Fritids- och folkhälsonämnden får i 
uppdrag att utreda möjligheten att 
anlägga gångväg mellan Asklanda och 
Skalle badplats. 

 Geno
mfört 

1 (st) 

 

Strandpromenaden/spången som ersätter den borterroderade 
strandsträckan är nu färdigställd. Vi arbetar även vidare med 
förbättring/försköning av angränsande stenmur mellan spången 
och granntomten. Vi har redan nu fått positiv respons på arbetet. 
Spången var redan innan den var helt färdigställd mycket 
uppskattad och har återskapat möjligheten att längs Öresjö 
vandra hela sträckan mellan Nabben och fågeltornet i Skalle. 
(Fritids- och folkhälsonämnden) 

§ 55 2015/KS0299 310 Svar på motion av 
Fredrich Legnemark (V) och Ida 
Legnemark (V); Bredda Borås matutbud 

Uppdra till Näringslivsenheten att 
undersöka möjligheten att samordna och 
förenkla tillståndsgivningen för food 
trucks samt annan motsvarande mobil 
försäljning av livsmedel. 

 Delvis 
geno
mfört 

1 (st) 

 

Ingår i projektet Insikt. (Kommunstyrelsen) 

§ 96 2016/KS0132 003 Svar på motion av 
Ida Legnemark (V): Begränsa användandet 
av fyrverkerier 

Kommunstyrelsen får i uppdrag att 
förutsättningslöst se över 
bestämmelserna i allmänna lokala 
ordningsföreskrifter i Borås kommun vad 
avser användandet av pyrotekniska 
varor. 

 Geno
mfört 

1 (st) 

 

Beslut i Kommunfullmäktige 18 maj 2017, § 111; 
"Uppdraget......ska anses slutfört".+"Uppdrag till 
Kommunstyrelsen att utöver bestämmelserna om användandet 
av pyrotekniska varor, se över bestämmelserna i de allmänna 
lokala ordningsföreskrifterna i Borås kommun" (ett nytt uppdrag) 
(Kommunstyrelsen) 
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Ärende som har genererat uppdraget Uppdrag 
Status, Antal 1/10 
2016/2017 

Kommentar 

§ 157 2013/KS0661 700 Svar på motion av 
Patric Cerny (FP): Arbeta smartare mot 
våld i nära relationer! 

Kommunstyrelsen ges i uppdrag att med 
särskilt beaktande av befintlig 
lagstiftning, EU-direktivet och föreslagna 
förändringar i Lagen om offentlig 
upphandling (LOU) pröva upphandling av 
skyddat boende. 

 Geno
mfört 

1 (st) 

 

Påbörjat upphandling av skyddat boende. Bör vara på plats 
under första tertialen 2018 under förutsättning att upphandlingen 
inte överprövas. Då Kommunstyrelsens gavs i uppdrag att med 
särskilt beaktande av befintlig lagstiftning, EU-direktivet och 
föreslagna förändringar i Lagen om offentlig upphandling (LOU) 
pröva upphandling av skyddat boende anses härmed uppdraget 
genomfört. (Kommunstyrelsen) 

§ 228 2015/KS0765 861 
Svar på motion av Ida Legnemark (V): 
Borås - en fristad för förföljda Konstnärer 

Borås Stad ställer sig positiv till att 
erbjuda en fristad för förföljda 
konstnärer.Omfattningen och 
utformandet av arbetet med 
fristadskonstnärer utreds.Kulturnämnden 
får i uppdrag att fortsättningsvis 
handlägga denna fråga. 

 Geno
mfört 

1 (st) 

 

Ärendet är behandlat i Kulturnämnden som vidaresänt det till 
Kommunstyrelsen eftersom det är en stadsövergripnade fråga 
där flera förvaltningar bör vara delaktiga. (Kulturnämnden) 

§ 251 2016/KS0464 739 Svar på motion av 
Kerstin Hermansson (C); Erbjudande om 
vård- och omsorgsboende! 

Stadsdelsnämnderna, och från årsskiftet 
Vård- och äldrenämnden, uppdras 
erbjuda alla äldre som passerar den 
ekonomiska brytpunkten mellan 
hemtjänst och vård- och omsorgsboende 
plats på vård och omsorgsboende. 

 Geno
mfört 

1 (st) 

 

I budget för 2017 finns ett uppdrag från KF som lyder enligt 
följande: "Vård- och Äldrenämnden uppdras utreda och definiera 
den ekonomiska brytpunkten mellan hemtjänst och vård- och 
omsorgsboende (Vobo)". Verksamhetens angreppssätt för detta 
uppdrag är följande: "För att i varje individuellt ärende kunna 
fastställa när den så kallade brytpunkten för kostnad inträder 
behöver kostnaden för varje del av en brukares insatser bli känd 
för biståndshandläggaren. Nämnden bör för detta ändamål 
utveckla en beräkningsmodell som förenklar detta arbete". 

 
Parallellt med detta uppdrag från KF finns också detta aktuella 
uppdrag utanför budget. Myndighetens uppfattning är att det är 
samma innehåll i de båda uppdragen. Det som hittills är 
genomfört är att medarbetarna blivit informerade om uppdraget. 
Uppdraget i sig ligger egentligen redan i linje med hur 
myndighetens äldreomsorg arbetar, dvs när en brukare har så 
stora behov av insatser i sin hemmiljö att kostnaden för en plats 
på Vobo är uppnådd så ska ett erbjudande om Vobo ges. Det är 
dock viktigt att känna till att det är långt ifrån alla som är 
intresserade av att flytta in på ett Vobo bara för att den har 
behov av stora insatser i hemmiljön. Det som kvarstår av 
uppdraget är utveckla själva beräkningssnurran, vilket kommer 
ske under våren 2017. (Vård- och äldrenämnden) 
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Ärende som har genererat uppdraget Uppdrag 
Status, Antal 1/10 
2016/2017 

Kommentar 

§ 251 2016/KS0464 739 Svar på motion av 
Kerstin Hermansson (C); Erbjudande om 
vård- och omsorgsboende! 

Stadsdelsnämnderna, och från årsskiftet 
Vård- och äldrenämnden, uppdras att 
tidigt i kontakten med de äldre informera 
om vilka boendealternativ som finns 
samt ge de äldre attraktiva erbjudanden 
om plats på vård- och omsorgsboende 
när så påkallas. 

 Geno
mfört 

1 (st) 

 

De som arbetar inom äldreomsorgen, och i synnerhet 
biståndshandläggarna, har alltid en informationsskyldighet: Detta 
innefattar att informera de medborgare man träffar i sin 
yrkesutövning kring vilka olika boendealternativ som finns att 
tillgå i samhället allt eftersom man åldras. En pågående process 
i staden är att vård- och äldreförvaltningen tillsammans med de 
kommunala bostadsbolagen verkar för att fler Tryggetsboenden 
skapas. Utöver detta ska en biståndshandläggare genom 
regelbunden uppföljning av alla hemtjänstärenden beräkna när 
brytpunkten för kostnader mellan insatser i hemmiljön eller på ett 
Vobo är på väg att uppnås. I samband med uppföljningen av 
hemtjänstärendena är det dessutom viktigt att fortlöpande 
resonera med de äldre om behovet av att flytta till en passande 
boendeform. Slutligen när kostnaden för en hemmaplanslösning 
överstiger kostnaden för ett Vobo ska de äldre särskilt motiveras 
att ansöka om Vobo. Att motivera till detta blir då en uppgift både 
för äldreomsorgens personal inom hemtjänst och inom 
biståndshandläggningen. 

(Vård- och äldrenämnden) 

§ 325 2014/KS0632 809 Svar på motion av 
Ida Legnemark (V): Inför lagliga 
graffitiväggar i Borås 

Fritids- och folkhälsonämnden:- uppdras 
komplettera införandet av en öppen vägg 
med andra brottsförebyggande åtgärder 
eller övergripande styrdokument. 
Resurser bör också läggas på dialog 
med utövare, för att på bästa sätt förstå 
och bemöta det behov som finns.  - 
uppdras genomföra en utvärdering, 
avseende bland annat mängden klotter, 
ett år efter den öppna väggens 
införande. Om utvärderingen visar att 
klottret ökat ska frågan om att stänga 
graffitiväggen lyftas till 
Kommunfullmäktige. 

 Delvis 
geno
mfört 

1 (st) 

 

Den öppna väggen har invigts i samband med No Limit festival 
och är placerad på den öde tomten mellan Norrby och Borås 
stadskärna vid den befintliga muren. Den omgivande grönytan 
har utfomats till en så kallad pocketpark – en urban parkmiljö där 
de konstnärliga uttrycken på väggen kombineras med 
naturinslag i form av det befintliga björkbeståndet på platsen. 
Inför 2018 föreslås att ärendet tas upp igen och att en mer 
utvecklad installation utförs över hela murens yta. Med detta 
tvådelade förfarande får lokala utövare och medborgare en 
möjlighet att påverka utformningen av platsen i dialog med 
Tekniska förvaltningen, Kulturförvaltningen och Fritids- och 
folkhälsoförvaltningen under året 2017. Således är ett av 
uppdragen klart, nu återstår att följa upp effekterna av införandet 
av den öppna väggen. En farhåga har varit att klotter kan uppstå 
på andra platser i den offentliga miljön. (Fritids- och 
folkhälsonämnden) 
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Ärende som har genererat uppdraget Uppdrag 
Status, Antal 1/10 
2016/2017 

Kommentar 

§ 21 2016/KS0099 016 Svar på motion av 
Alexander Andersson (C): Kommunal 
beredskap 

Alla hushåll ska få adekvat information 
om hushållsberedskap. 

 Geno
mfört 

1 (st) 

 

72-timmarskampanjen är genomförd i Borås Stad. Syftar till att 
öka medborgarnas medvetande om att man har ett eget ansvar 
att förbereda sig för och klara sig vid samhällsstörning. 
Information har spridits via foldrar på olika språk i våra bibliotek, 
kommunens hemsida, sociala medier, film på biograf och via 
rikskampanjer såsom ”Krisberedskapsveckan”. Arbetet är 
återkommande.Kontakt är etablerad med ”Myndigheten för 
Samhällsskydd och beredskap” (MSB) för att kunna vara med att 
påverka och utforma framtida kampanjer. (Kommunstyrelsen) 

§ 95 2014/KS0672 700 Svar på motion av 
Annette Carlson (M) och Mattias Karlsson 
(M); 

Schysta relationer - ett framgångsrikt 
projekt Uppdra åt Sociala 
omsorgsnämnden att permanenta 
arbetet med Schysta relationer. 

 Ej 
svarat 

1 (st) 

 

Uppdraget gavs till Sociala omsorgsnämnden 2017-09-19 
(Sociala omsorgsnämnden) 

§ 154 2013/KS0609 110 
Svar på motion av Morgan Hjalmarsson 
(FP); Gå och rösta! 

Ge Valnämnden i uppdrag att ta fram en 
strategi så att så många som möjligt går 
och röstar, ochdärmed förklara motionen 
besvarad. 

 Delvis 
geno
mfört 

1 (st) 

 

Valnämnden har behandlat uppdraget den 5 september och 
fattat beslut om att kalla till samråd med berörda nämnder den 2 
oktober. Valnämnden beräknar att strategin kommer att vara 
utarbetad till nämndens sammanträde i november. 
(Valnämnden) 

§ 76 2014/KS0381 612 Svar på motion av 
Maria Lindgren (M), Björn Bergqvist (M) 
och Annette Carlson (M); Ge alla 
gymnasieelever kunskapen och chansen 
att prova på att starta eget 

Skolledningen på respektive skola ska 
lägga in entreprenörskapskurserna så att 
alla elever har det som ett möjligt val i 
praktiken. Det ska finnas en plan för att 
möjliggöra och underlätta för eleverna att 
kunna starta och driva UF-företag. 
Samtliga Borås Stads gymnasieskolor 
använder Ung Företagsamhets koncept 
UF-företagande. 

 Geno
mfört 

1 (st) 

 

Kursen Entreprenörskap ingår som ordinarie kurs på flera 
program. På övriga program kan kursen väljas av eleven inom 
programfördjupningen, som individuellt val eller som kurs inom 
utökat program. Arbetet med UF pågår. 

(Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden) 

§ 194 2015/KS0362 611 Svar på motion av 
Falco Güldenpfennig (KD); Inför ett 
elevombud i Borås Stad 

Kommunstyrelsen tar över, från 
Stadsdelsnämnden Norr, uppdraget att 
inrätta ett kommunövergripande barn- 
och elevombud för årskurs F-9 med 
uppgift att: Utifrån skollagen ge råd och 
anvisningar till skolor i syfte att stävja 
kränkande behandling.Kartlägga 
missförhållanden. Vara ett stöd för barn 
och familjer då en kränkande situation 
ändå uppstått. 

 Delvis 
geno
mfört 

1 (st) 

 

Fortsatt dialog med Grundskoleförvaltningen om utformning av 
uppdraget samt om vikten av en tydlig gränsdragning gentemot 
grundskolans och elevhälsans ansvar. Annonsering av tjänsten 
planeras ske vid årsskiftet 2017/2018. (Kommunstyrelsen) 
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Ärende som har genererat uppdraget Uppdrag 
Status, Antal 1/10 
2016/2017 

Kommentar 

§ 27 2015/KS0654 705 Revidering av 
Borås Stads bidragsbestämmelser 2016 

Fritids- och folkhälsonämndens förslag 
till förändringar i bidragsbestämmelserna 
godkänns att gälla fr.o.m. 2016-01-01. 
Fritids- och folkhälsonämnden uppdras 
att under 2016 se över vilka effekter de 
socialt riktade bidragen får samt föreslå 
förändringar för att systemet ska komma 
fler föreningar och barn och unga till del. 

 Delvis 
geno
mfört 

1 (st) 

 

Föreningsenheten utvärderar koninuerligt arbetet som 
föreningarna utför. Tillsammans med SISU och respektive 
förening  justerar vi riktningen om det behövs. Detta sker genom 
nära dialog med företrädare för alla parter och även andra 
projektsom verkar inom samma område. (Fritids- och 
folkhälsonämnden) 

§ 70 2015/KS0422 751 Svar på motion av 
Marie Fridén (M), Vivi Roswall (M) och 
Annette Carlson (M); Stärk familjehemmen! 

Individ- och familjeomsorgsnämnden tar 
över, från Stadsdelsnämnden Väster, 
uppdraget att se över hur Borås Stad kan 
knyta flera familjehem till sig, förslagsvis 
genom att studera hur 
konsulentföretagen arbetar, och komma 
med förslag på åtgärder. 
Stadsdelsnämnden Väster får också i 
uppdrag att utreda hur Borås Stad ska 
arbeta med att stödja placerade barn och 
ungdomars skolgång. Förslag på 
åtgärder ska redovisas till 
Kommunstyrelsen senast den 31 augusti 
2016. 

 Delvis 
geno
mfört 

1 (st) 

 

De olika delarna i utvecklingsprojektet "Förstärkt 
familjehemsvård" pågår. Arbetet leds av Familjehemsenheten 
med stöd av verksamhetsutvecklare och berör olika delar som 
skall förbättra stödet till familjehem och underlätta rekryteringen 
av familjehem.Familjehemsenheten har i början av hösten 
rekryterat en specialpedagog för att stödja de placerade barnens 
skolgång.Verksamheten har deltagit i en konferens om 
rekrytering av famhem och arbetar med en rekryteringsplan. En 
samverkansgrupp med pedagog, skola, elevhälsa samt 
socialsekreterare är skapad för att ge bättre stöd till de 
placerade barnen. Planering av jourfamiljsverksamhet är igång. 
Ersättning och arvoden för familjehem har setts över och 
förändrats. Arbetet pågår för att skapa en beredskap för 
familjehemssekreterare att arbeta under kvällar och helger och 
på så sätt förstärka stödet till familjehem.En utbildning för 
familjehemssekreterarna är även planerad. (Individ- och 
familjeomsorgsnämnden) 

§ 123 2011/KS0585 821 Svar på motion av 
Annette Carlson (M) och Alfio Franco (M); 
Ett säkert och tryggt Borås även för våra 
barn och ungdomar! 

Ansvariga nämnder får i uppdrag att 
utreda möjligheterna att anlägga ytor 
med konstgräs på skolgårdar i Borås. 
Lokalförsörjningsnämnden ansvarar för 
att intentionerna i motionen beaktas i det 
löpande arbetet med skolgårdarna. 

 Geno
mfört 

1 (st) 

 

För konstgräsytor har LFF ett samarbete med Fritids-och 
Folkhälsoförvaltningen där äldre konstgräsytor som ej lämpar sig 
för seriespel styckas av och läggs på skolgårdar. Nackdelar med 
konstgräsytor är att de inte röjs vintertid, de är dyra i inköp samt 
att de kräver en annan typ utav skötsel än naturliga gräsytor. 

 
LFF har under hösten 2016 genomfört en inventering utav alla 
skolgårdar för grundskolor för att utreda var och i vilken 
omfattning konstgräsytor redan finns, med förhoppning om att 
kunna erbjuda konstgräsytor över hela staden. För nybyggen är 
konstgräsytor en del utav byggprojektet. 
(Lokalförsörjningsnämnden) 
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Ärende som har genererat uppdraget Uppdrag 
Status, Antal 1/10 
2016/2017 

Kommentar 

§ 267 2015/KS0174 610 
Svar på motion av Annette Carlson (M), 
Morgan Hjalmarsson (FP), 
Kerstin Hermansson (C) och Falco 
Güldenpfennig (KD): Betyg i 
årskurs 4 - Borås bör delta i 
försöksverksamheten! 

Uppdra till Kommunstyrelsen i 
samverkan med Stadsdelsnämnderna 
och ny nämnd efter omorganisationen att 
verka för att de skolor i Borås Stad som 
önskar delta i försöksverksamheten med 
betyg i årskurs 4 tillåts göra det. 

 Geno
mfört 

1 (st) 

 

Rapporterat som genomfört i period 1. 
 
Uppdraget har kommunicerats med grundskoleförvaltningen. 
Verksamhetscheferna har tillfrågat berörda rektorer om intresse 
av att delta i försöksverksamheten. Ingen av dem har anmält 
intresse för att delta. (Kommunstyrelsen) 

§ 268 2015/KS0318 604 
Svar på motion av Kerstin Hermansson 
(C): Modernisera upptagningsområdena för 
skolan! 

Uppdra till Stadsdelsnämnd Norr, 
kommungemensam skola och 
Grundskolenämnden att snarast utreda 
och anpassa upptagningsområdena för 
skolan såväl inom Borås Stad som med 
angränsande kommuner. 

 Geno
mfört 

1 (st) 

 

GRN har besvarat motionen. (Grundskolenämnden) 

§ 269 2014/KS0456 624 
Svar på motion av Falco Güldenpfennig 
(KD): Inför elevhälsogaranti i 
Borås 

Ge nya Grundskolenämnden i uppdrag 
att se över elevhälsogarantin i enlighet 
med upprättad skrivelse. 

 Geno
mfört 

1 (st) 

 

En tjänstefördelningsmodell är framtagen för en likvärdig 
elevhälsa. Den träder i kraft 2018-01-01. (Grundskolenämnden) 

§ 292 2015/KS0753 710 Utredning av 
förutsättningarna för att återinföra 
familjedaghem i Borås Stad; Redovisning 
av uppdrag 

Förskolenämnden och 
Grundskolenämnden uppdras skapa 
förutsättningar för pedagogisk omsorg, 
såväl i egen regi som genom privata 
aktörer. 

 Geno
mfört 

2 (st) 

 

Förskoleförvaltningen har sett över att förutsättningar finns. 
(Förskolenämnden) 
 
Ett ärende om pedagogisk omsorg har hittills handlagts under 
2017. Då detta var en idrottsförening som sökte tillstånd och det 
visade sig att det inte föll inom ramen för pedagogisk omsorg har 
ärendet förts över till Fritid och folkhälsa. (Grundskolenämnden) 

§ 21 2016/KS0099 016 Svar på motion av 
Alexander Andersson (C): Kommunal 
beredskap 

Alla elever i skolan ska få information om 
självskydd 

 Geno
mfört 

1 (st) 

 Delvis 
geno
mfört 

1 (st) 

 

En utredning av frågan pågår. Det finns fortfarande en otydlighet 
kring innebörden av självskydd. Tolkningen från förvaltningens 
sida har varit att utbilda eleverna i ett civilförsvarsmässigt 
perspektiv om att vara förberedd hemma ur ett krisperspektiv 
vilket skulle gunna genomföras med instruktionsfilmer i utvalda 
årskurser. Utredaren för en dialog med uppdragsgivaren om 
huruvida detta är rätt uppfattat. (Grundskolenämnden) 
 
Självskyddsfoldern Klara dig i 72 h beställdes från CKS till alla 
elever på gymnasieskolorna och levererades till skolorna under 
v 44 och 45. Utdelningen av foldern har skett eller är planerad 
att genomföras i vårterminsstarten. I samband med utdelning 
sker en genomgång av materialet. (Gymnasie- och 
vuxenutbildningsnämnden) 
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Ärende som har genererat uppdraget Uppdrag 
Status, Antal 1/10 
2016/2017 

Kommentar 

§ 134 2014/KS0662 612 Svar på motion av 
Kerstin Koivisto (Boråsvalet). Utreda 
möjligheten 
att inrätta en ”prova på” verksamhet för 
tonåringar liknande den idrottsskola som 
redan finns för barn 

Fritids- och folkhälsonämnden får i 
uppdrag att utreda möjligheten att inrätta 
en ”pröva på”verksamhet, typ 
idrottsskola för tonåringar. 

 Ej 
svarat 

1 (st) 

 

Uppdraget gavs till  Fritids- och folkhälsonämnden 2017-09-19 
(Fritids- och folkhälsonämnden) 

§ 135 2016/KS0393 616 
Svar på motion av Andreas Cerny (L) och 
Hamid Fard (L): Företagande för 
nyanlända - en möjlighet redan under SFI 

Uppdra åt Utbildningsnämnden att utreda 
formerna för och därefter erbjuda en kurs 
i hur man startar eget företag i Sverige 
för de elever som studerar på SFI i 
enlighet med motionens intentioner. 

 Delvis 
geno
mfört 

1 (st) 

 

Uppdraget gavs till Gymnasie- och utbildningsnämnden 2017-
09-19 (Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden) 

§ 48 2014/KS0527 005 Svar på motion av 
Anne-Marie Ekström (FP) och Morgan 
Hjalmarsson (FP) om fritt trådlöst nätverk i 
centrum 

Kommunstyrelsen ges i uppdrag att 
under första halvåret 2016 utreda de 
legala, tekniska och ekonomiska 
förutsättningarna för inrättandet av fritt 
trådlöst nätverk i Borås centrum. 

 Delvis 
geno
mfört 

1 (st) 

 

Borås Elnät har utrett frågan om publikt nät. För att uppnå 
önskad ambitionsnivå på nätet när det gäller kapacitet och 
täckning behövs ytterligare utredning om hur ett fritt trådlöst 
nätverk i Borås Centrum skall finansieras. (Kommunstyrelsen) 

§ 164 2015/KS0305 534 Svar på motion av 
Annette Carlson (M), Ulf Sjösten (M) och 
Urban Svenkvist (M); 
Jourtelefon/applikation för snabba åtgärder 
gällande klotter, ned-skräpning, trasig 
belysning och trygghetsstörande 
företeelser 

Uppdra till Lokalförsörjningsnämnden 
och Tekniska nämnden att inrätta ett 
gemensamt jourtelefonnummer samt ta 
fram en applikation till smartphones för 
snabba åtgärder enligt motionens 
intentioner . 

 Geno
mfört 

1 (st) 

 

Diskussion har förts med Tekniska Förvaltningen. Det finns 
redan en app för smartphones "Håll Sverige Rent" genom vilken 
det bara att ta upp telefonen, ta en bild och skapa en rapport. 
Borås Stad har ett samarbete med Håll Sverige Rent som gör att 
rapporterna kommer direkt in till Borås Energi och Miljös 
samordnare vilken i sin tur distribuerar rapporterna vidare till 
ansvarig förvaltning. Med denna app kan man felanmäla i ett 
femtiotal svenska kommuner, vilket innebär att personer som 
pendlar mellan två kommuner inte behöver ladda ner olika appar 
utan kan använda en och samma vilket främjar användandet. 
LFF har provat appen vilket gav tillfredsställande resultat. En 
jourtelefon innebär längre tidsåtgång i ärendehanteringen och 
kräver stora personella reurser vilket inte kan motiveras 
ekonomiskt. För att felanmäla under kontorstid finns redan LFF:s 
kundtjänst. 

Under 2016 har en app skapats gällande synpunkts- och 
felanmälningar som gäller för hela Borås Stad, "Appen 
Synpunkts- & felanmälan Borås Stad". 
(Lokalförsörjningsnämnden) 
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Ärende som har genererat uppdraget Uppdrag 
Status, Antal 1/10 
2016/2017 

Kommentar 

§ 224 2014/KS0654 739 
Svar på motion av Lennart Andreasson (V); 
Tillgänglighet för 
personer med permobil 

Tekniska nämnden ges uppdraget att 
utreda möjligheten till ytterligare en 
tillgänglighetsanpassadtoalett i stadens 
centrala delar. 

 Delvis 
geno
mfört 

1 (st) 

 

Tekniskaförvaltningen har i yttrande tydligt svarat att någon ny 
byggnad i Stadsparken inte är aktuellt. Tillsammans med LFF 
och Fof pågår en diskussion om offentlig toalett i planerad 
renovering av Stadsparksbadet. Inom Orangeriet väggar finns 
en tillgänglighetsanpassad offentlig toalett.När 
Kulturförvaltningen tar över verksamheten förutsätter Tekniska 
förvaltningen att allmänheten har tillträde till den när Orangeriet 
är öppet. 

(Tekniska nämnden) 

§ 20 2016/KS0508 331 Svar på motion av 
Marie Fridén (M); TRÄD in i en vacker 
stad! 

Ge Tekniska nämnden i uppdrag att 
ansvara för att styrdokument om träd tas 
fram i enlighet med motionens 
intentioner. 

 Delvis 
geno
mfört 

1 (st) 

 

Arbetet med att ta fram styrdokumentet pågår och förväntas var 
klart 2017. (Tekniska nämnden) 

§ 59 2013/KS0793 220 
Svar på motion av Cecilia Andersson (C) 
och Maj-Britt Eckerström (C): Inför en 
Trästadsstrategi i Borås 

Uppdra åt Kommunstyrelsen att ta fram 
en Trästadsstrategi i enlighet med 
motionens intentioner. 

 Delvis 
geno
mfört 

1 (st) 

 

Ärendet avvaktar Samhällsbyggnadnämndens förslag till 
Trästadsstrategi i kommunfullmäktige. (Kommunstyrelsen) 

§ 230 2014/KS0677 739 
Svar på motion av Lennart Andreasson (V); 
Handikappanpassade 
toaletter vid Pickesjön och Vänga Mosse 

Tekniska nämnden ges uppdraget att 
göra en förnyad prövning av behovet av 
tillgänglighetsanpassadetoaletter vid 
Pickesjön och vid Vänga Mosse samt 
redovisar uppdraget under 2016. 

 Delvis 
geno
mfört 

1 (st) 

 

Arbete pågår med att göra ett dokument i samarbete med Fritid 
och Folkhälsoförvaltningen. Dokumentet skall bestå av en 
inventering och vara ett beslutsunderlag för om toaletter ska 
placeras i kommunens natur och friluftområden. Målet är att 
utredningen är klar 2017. 

En förnyad prövning för toalett vid Pickesjön kommer att göras i 
samband med planeringen av utbyggnaden i området. 
I samarbete med Fritid o Folkhälsoförvaltningen görs en samlad 
översyn för att se var de största behoven finns. (Tekniska 
nämnden) 

§ 209 2012/KS0339 311 Svar på motion av 
Anne-Marie Ekström (FP), Anna 
Christensen (M), Sven-Erik Håkansson (C) 
och Hans Gustavsson (KD); Ett enat 
Hässleholmen 

Tekniska nämnden uppdras att: Se över 
trafiksituationen kring Åsvägen på 
Hässleholmen. Invånarna på 
Hässleholmen ges möjlighet att delta i 
detta arbete. 

 Geno
mfört 

1 (st) 

 

En medborgardialog genomfördes 10 december 2016 i 
anslutning till julmarknaden på Hässle Torg. Synpunkterna 
kommer att sammanställas och ligga till grund för framtida 
åtgärder. 

(Tekniska nämnden) 

§ 284 2015/KS0644 514 Antagande av 
Borås Stads Riktlinjer för parkering 

Ge Tekniska nämnden i uppdrag att 
ansvara för utredning av 
cykelparkeringsköp. 

 Ej 
geno
mfört 

1 (st) 

 

Utredningen har ej påbörjats (Tekniska nämnden) 
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Ärende som har genererat uppdraget Uppdrag 
Status, Antal 1/10 
2016/2017 

Kommentar 

§ 153 2014/KS0528 317 Svar på motion av 
Monica Hermansson Friedman (M); 
Solcellsbelys mera 

Uppdra åt berörda nämnder och styrelser 
att se över möjligheten att investera i 
solcellsbelysningar, förutsatt att det är 
ekonomiskt hållbart, och samtidigt 
inventera och göra en översyn av var det 
är lämpligt med sensorstyrd belysning 
vid Borås kommunala anläggningar. 

 Geno
mfört 

1 (st) 

 

Uppdraget beaktas i alla projekt. (Lokalförsörjningsnämnden) 

§ 47 2014/KS0584 319 Svar på motion av 
Anna Christensen (M): Fler papperskorgar 
för en renare och vackrare stad 

Uppdra åt Tekniska nämnden att placera 
ut fler papperskorgar på strategiska 
ställen i centrum samt att genomföra en 
översyn i övriga delar av staden för att 
finna nya platser som är lämpliga för 
utplacering av papperskorgar. 

 Geno
mfört 

1 (st) 

 

Den utredning som sedan tidigare tagits fram har utmynnat i ett 
försök med en ny typ av papperskorgar av varumärket Big Belly 
som kommer att pågå under 2017. Totalt provas tio enheter 
varav två har sortering av 3 fraktioner. Papperkorgarna är 
solcellsdrivna med kompaktorfunktion för att möjliggöra glesare 
tömningsfrekvens 

(Tekniska nämnden) 

§ 38 2013/KS0412 739 
Svar på motion från Annette Carlson (M), 
Morgan Hjalmarsson (L), 
Kerstin Hermansson (C) och Falco 
Güldenpfennig (KD): Minska 
matsvinnet i äldreomsorgen! 

Ta fram en plan för hur Borås Stad ska 
minska matsvinnet i äldreomsorgen. 

 Geno
mfört 

1 (st) 

 

En plan för minskat matsvinn är framtagen och följs från och 
med hösten 2016. Målet är att minska matsvinnet i stadens 
offentliga kök inom förskola, skola och äldreomsorg. Varje enhet 
ska aktivt arbeta med att minska sitt totala svinn samt göra 
förbättringar från år till år. Planen är tydlig utifrån mål, aktiviteter, 
ansvar och uppföljning. (Kommunstyrelsen) 

§ 20 2013/KS0185 270 Svar på motion av 
Bengt Wahlgren (FP); Låga hyror 
motverkar bostadssegregationen 

Kommunfullmäktige uppdrar åt 
Samhällsbyggnadsnämnden att 
administrera ett forskningsprojekt enligt 
tankarna i denna skrivelse. 

 Geno
mfört 

1 (st) 

 

Projektet Innovationsplattform Borås pågår från den 15 februari 
2016 till den 31 december 2018. Projektet har fått ekonomiskt 
stöd från Vinnova för att stärka stadens innovationskapacitet och 
förmåga att hitta lösningar på komplexa samhällsutmaningar, 
bland annat bostadssegregationen. Projektet sker genom 
samverkan med akademi, näringsliv och civilsamhälle. Projektet 
drivs via Stadskansliet. (Samhällsbyggnadsnämnden) 

§ 61 2014/KS0523 824 Svar på motion av 
Sven-Erik Håkansson (C) och Alexander 
Andersson (C); Bygg ett aktivitetsområde 
på Gånghesters stationsområde 

Uppdra åt berörda nämnder att utreda 
och iordningställa ett aktivitetsområde för 
gammal och ung på det gamla 
stationsområdet i Gånghester, gärna i 
samverkan med föreningslivet. 

 Delvis 
geno
mfört 

1 (st) 

 

Tillsammans med tidigare stadsdel Öster och 
Lokalförsörjningsförvaltningen har Fritids- och 
folkhälsoförvaltningen arrangerat 2 stormöten i Gånghester för 
att utröna vilka aktiviteter som önskas och kan genomföras vid 
det gamla stationshuset. Många bra uppslag har kommit fram 
från de boende i närområdet. Fritids- och folkhälsoförvaltningen 
har tagit ansvar för en uppsnyggning av området på utsidan 
stationshusen och förberett för boulespel. 
Lokalförsörjningsförvaltningen har delvis snyggat till 
fastigheterna. En utmaning ligger i detaljplanen och trafikverkets 
inställning till vad som får bedrivas på platsen. En 
bygglovsansökan kommer att lämnas in för ett staket som skiljer 
järnvägen mot verksamheten. (Fritids- och folkhälsonämnden) 
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Ärende som har genererat uppdraget Uppdrag 
Status, Antal 1/10 
2016/2017 

Kommentar 

§ 87 2014/KS0843 020 Personalekonomisk 
redovisning för 2014 

Personalredovisningen ska utgöra grund 
för analys, uppföljning och åtgärder. 
Uppmana nämnder att ägna särskild 
uppmärksamhet åt de utmaningar som 
redovisas. Kommunstyrelsen ansvarar 
för återrapportering av hur nämnder 
uppmärksammat de utmaningar som 
redovisas. Återrapportering sker hösten 
2016. 

 Geno
mfört 

1 (st) 

 

Genomfört. Slutredovisning maj 2017, se tidigare historik. 
(Kommunstyrelsen) 

§ 154 2015/KS0361 005 Svar på motion av 
Leif Häggblom (SD); Digitalisering av 
löneunderlag 

I första hand undersöka möjligheterna till 
att ge förtroendevalda en direkt-
inloggning till Borås Stads lönesystem. 
Där man personligen med lösenord fyller 
i sina kriterier till löneunderlag. Om nu 
detta är tekniskt ogenomförbart eller blir 
en för kostsam lösning I andra hand 
undersöka möjligheterna att via en 
enklare app få möjlighet att rapportera in 
löneunderlaget. Där man personligen 
med lösenord fyller i sina kriterier till 
löneunderlag. 

 Delvis 
geno
mfört 

1 (st) 

 

Dialog har förts med Borås Stads leverantör av Lön- och 
Personalsystem, ett utvecklingsförslag som möjligen kan lösa en 
digitalisering av både löneunderlag och redovisning av tid för 
förtroendevalda. Detta är planerat till hösten 2017. 
(Kommunstyrelsen) 

§ 210 2009/KS0661 317 Svar på motion av 
Lennart Andreasson (V); Med sikte på 
stjärnorna 

Samhällsbyggnadsnämnden får i 
uppdrag att utarbeta program med 
normer och regler för utomhusbelysning 
och placering av ljusramper för 
reklamändamål i enlighet med motionen. 

 Geno
mfört 

1 (st) 

 

Samhällsbyggnadsnämnden har tillsammans med berörda 
nämnder genomfört en revidering av Handboken för stadsmiljö. I 
detta dokument finns nu regler för utomhusbelysning, 
reklamskyltar mm (Samhällsbyggnadsnämnden) 

§ 212 2013/KS0541 641 Svar på motion av 
Marie Fridén (M) och Alexis Mouschopanis 
(M); Att bygga broar 

Kommunstyrelsen får i uppdrag att 
utreda vilka möjligheter det finns att 
utveckla samarbetet mellan Borås Stad 
och Högskolan i Borås för att tillvarata 
lokal kompetens. 

 Geno
mfört 

1 (st) 

 

Slutfört. Redovisades i KS i januari 2017. Se tidigare Historik. 
(Kommunstyrelsen) 
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Ärende som har genererat uppdraget Uppdrag 
Status, Antal 1/10 
2016/2017 

Kommentar 

§ 217 2014/KS0644 214 Svar på motion av 
Morgan Hjalmarsson (FP): Ny detaljplan för 
del av Nordskogen (Torpa Sjöbo 2:2 m.fl.) 

Samhällsbyggnadsnämnden ges i 
uppdrag att pröva möjligheten att ändra 
detaljplanen för Nordskogen i syfte att 
omvandla området till blandstad med 
flera möjliga användningsområden, 
såsom bostäder, verksamhetsområde 
och centrumbildning. 

 Delvis 
geno
mfört 

1 (st) 

 

Samhällsbyggnadsnämnden beslutade 2016-01-21 att ge 
Samhällsbyggnadsförvaltningen i uppdrag att i en 
detaljplaneprocess utreda om fullmäktiges förslag med ändrad 
markanvändning av industriområdet Nordskogen är lämpligt. 
Uppdraget har påbörjats genom framtagande av ett nytt 
planprogram: Nordskogen, Torpa- Sjöbo 2:81 (BN 2015-
002395). 

 
Planprogrammet finns med i Samhällsbyggnadsnämndens 
verksamhetsplan och beräknas påbörjas under 2018. 
Antagandet av planprogrammet är preliminärt beräknat till våren 
2019. (Samhällsbyggnadsnämnden) 

§ 218 2014/KS0545 317 Svar på motion av 
Alexis Mouschopanis (M) och Cecilia 
Anders-son (C); Lys upp banvallen 

Uppdra åt Tekniska nämnden att i 
samverkan med Fritids-och 
folkhälsonämnden utreda möjligheterna 
att belysa nämnda delar av banvallen. 

 Delvis 
geno
mfört 

1 (st) 

 

Utredning för belysning och framtida huvudmannaskap för 
banvallen kommer att göras i samverkan med Fritids- och 
folkhälsoförvaltningen. Tekniska förvaltningen uppskattar 
kostnaden för belysning av sträckan Gånghester-Daljöfors till 
ca 3,5 mnkr. (Tekniska nämnden) 

§ 34 2014/KS0441 023 Svar på motion av 
Ida Legnemark (V) och Anita Spjuth (V); 
HBTQcertifiera Borås 

Kommunstyrelsen får i uppdrag att 
utreda konsekvenserna för en HBTQ-
certifiering av Borås Stads verksamheter 
och föreslå vilken/vilka verksamheter 
som skulle kunna vara lämpliga att 
certifiera. 

 Geno
mfört 

1 (st) 

 

Genomförts våren 2017. Se tidigare historik. (Kommunstyrelsen) 

§ 72 2015/KS0497 009 Svar på motion av 
Anne-Marie Ekström (FP); Välfärdsbokslut 
– även för äldre! 

Fritids- och folkhälsonämnden får i 
uppdrag att, i samverkan med ansvarig 
nämnd för äldreomsorg samt med 
pensionärsföreningar, tillföra 
Välfärdsbokslutet indikatorer för äldres 
hälsa. 

 Geno
mfört 

1 (st) 

 

Folkhälsoenheten har tagit fram förslag med sju indikatorer för 
att mäta hälsosamt åldrande bland äldre i åldern 65 år och äldre 
i Borås. Indikatorerna är: självskattad fysisk och psykisk hälsa, 
förtida dödsfall, ekonomi, socialt deltagande, fallolyckor och 
föreningsengagemang. Fortsatt samverkan med Vård- och 
äldreförvaltningen och föreningar för att få ökad kunskap om 
äldres behov och levnadsförhållanden kommer att ske. 
 
I välfärdsbokslut 2016 som beslutades i Fritids- och 
folkhälsonämnden i maj 2017 finns ett helt avsnitt med Äldres 
hälsa och uppföljning av de indikatorer som lyftes fram enligt 
ovan. (Fritids- och folkhälsonämnden) 
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Ärende som har genererat uppdraget Uppdrag 
Status, Antal 1/10 
2016/2017 

Kommentar 

§ 84 2015/KS0206 001 Förslag till ny 
nämndorganisation 

Ge Kommunstyrelsen i uppdrag att svara 
för utredningsuppdrag avseende bolagen 
i enlighet med styrgruppens förslag 

 Geno
mfört 

1 (st) 

 

Utredningsuppdragen kring bolagen har genomförts: 
1. BWR: Styrgruppen har fastslagit framtida inriktning för 
bolaget. Ägardirektivet kvarstår oförändrat. Bolagsordningen 
ändrad i mars 2017 innehållande en minskning av styrelsen, där 
ny styrelse = presidiet i BEMAB samt av BEMAB utsedd 
tjänsteman. 
2. Parkeringsverksamheten: Verksamheten ska bedrivas i 
oförändrad organisationsform. 
3. BSTF: Bolaget ska använda 2017 till att utveckla arbetet i 
Simonsland i enlighet med utredningen Dressed for success, 
samt därefter föreslå framtida organisation för bolagets 
verksamhet. (Kommunstyrelsen) 

§ 127 2013/KS0629 139 Svar på motion av 
Annette Carlson (M) och Hamid Fard (FP); 
Kulturkompetens.nu 

Arbetslivsnämnden får i uppdrag att 
utreda möjligheterna till att införa en 
frivillig databas över kompetenser och 
erfarenheter från personer som är 
nyanlända men också invånare som är 
utrikesfödda eller har vistats under långa 
perioder utomlands. 

 Geno
mfört 

1 (st) 

 

Nämnden har fört dialog med Datainspektionen,som framför att 
det är tveksamt att det finns stöd för att genomföra 
kompeteninventeringen hos nyanlända som förslaget ser ut. En 
viktig utgångspunkt är att staten under de två första åren av en 
nyanländs tid, har ansvaret för de nyanlända och redan där görs 
en del statistikarbete kring individerna. Kommunen ska utföra sitt 
uppdrag och behandla uppgifter inom ramen för sitt uppdrag 
efter två år och då utifrån det som ingår i den kommunala 
kompetensen. Ändamålet för all insamling måste vara klarlagt 
och rättsligt stöd måste finnas. Skydd av den personliga 
integriteten väger mycket starkt. 

 
Arbetslivsnämnden ser inga juridiska förutsättningarna för 
genomförandet av uppdraget. (Arbetslivsnämnden) 

§ 168 2012/KS0489 027 Svar på motion av 
Joakim Malmberg (FP): Inför 
traineeprogram i Borås Stad 

Kommunstyrelsen får i uppdrag att 
utreda förutsättningarna för att införa ett 
traineeprogram för Borås Stad. 

 Geno
mfört 

1 (st) 

 

Slutfört våren 2017. Se tidigare historik. (Kommunstyrelsen) 

§ 168 2012/KS0489 027 Svar på motion av 
Joakim Malmberg (FP): Inför 
traineeprogram i Borås Stad 

Kommunstyrelsen får i uppdrag att efter 
utredning fatta beslut om ett eventuellt 
införande av traineeprogram. 

 Geno
mfört 

1 (st) 

 

Slutfört vråen 2017. Se tidigare historik. (Kommunstyrelsen) 
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§ 148 2016/KS0266 020 
Personalekonomisk redovisning för 2015 

Arbeta aktivt med 
kompetensförsörjningsplanen för att 
säkra rekryterings- och 
kompetensutvecklingsbehovet på kort 
och lång sikt. 

 Geno
mfört 

12 
(st) 

 Delvis 
geno
mfört 

2 (st) 

 Ej 
svarat 

2 (st) 

 

Varje år följs kompetensförsörjningsplanen upp på 
utvecklingssamtal med individuell kompetensplan för varje 
medarbetare.  

(Revisorskollegiet) 
 
Pågår enligt plan. (Kommunstyrelsen) 
 
Lokalförsörjningsförvaltningen arbetar löpande med 
kompetensutveckling. Ny strategi för att öka kännedom och 
attraktivitet för kommunen som fastighetsförvaltare och 
byggherre har tagits fram. Strategin har resulterat i konkreta 
åtgärder som kommer att genomföras under året.Exempelvis 
deltagande på eventdagar med sveriges ingenjörer. 
(Lokalförsörjningsnämnden) 
 
Servicenämnden fastställde Kompetensförsörjningsplanen 2017-
06-01. En del i kompetensförsörjningsplanen är en 
handlingsplan indelad i områdena "attrahera", "rekrytera", 
"introduktion", "behålla och utveckla" samt 
"avveckla/omställning". För varje område har vi tagit fram 
konkreta mål och dessa arbetar vi med löpande. 
(Servicenämnden) 
 
"Fritids- och folkhälsonämnden har 2017-08-22 antagit en 
kompetensförsörjningsplan (2017/FF0104)  som syftar till att 
kartlägga befintlig kompetens och planera för framtidens behov. 
Detta är grunden i vårt arbete med att utveckla, behålla och 
attrahera personal. Förvaltningen fortsätter arbeta med att aktivt 
behålla och utveckla medarbetare genom 
kompetensutvecklingsplaner som görs i samband med årliga 
medarbetarsamtal. De yrken där vi har särskilda behov är 
simhallspersonal, där pågår det ett särskilt utvecklingsarbete 
kopplat till utbildning, karriarsvägar och yrkesutveckling 
tillsamans med flera andra kommuner." (Fritids- och 
folkhälsonämnden) 
 
Kulturförvaltningen har inga definierade bristyrkesgrupper utifrån 
begreppet kompetensförsörjning, där en del är attrahera och 
behålla medarbetare. Förvaltningen har lätt att rekrytera i stort 
alla tjänster, det finns sökande på varje tjänst och även vad 
gäller att behålla medarbetare. Bibliotekarier utgör en stor del av 
verksamheten och en fördel är att bibliotekshögskolan finns i 
Borås. Dock har det i något fall varit svårt att rekrytera vissa 
nyckeltjänster där det finns en medarbetare t.ex. mask- och 
perukmakare på Stadsteatern och några enstaka lärartjänster på 
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Kulturskolan. Förvaltnigen fortsätter att arbeta aktivt med att 
behålla och utveckla medarbetare genom utbildningsinsatser 
och den individuella kompetesutvecklingsplanen, som görs i 
samband med årets medarbetarsamtal. Ärendet är behandlat i 
Kulturnämnden. (Kulturnämnden) 
 
Förskolenämndens "Plan för personal- och 
kompetensförsörjning" är färdigställd och samverkad. Den 
beslutas av Förskolenämnden på sammanträdet den 20 juni. 
(Förskolenämnden) 
 
Förslag till plan för kompetensförsörjning framtagen. Nämnden 
fastställde planen i juni. Information om den beslutade planen till 
Verksamhetscheferna 17 augusti. De fick i uppdrag att informera 
om förvaltningens kompetensförsörjningsplan i linjen samt att 
tillsammans med sina rektorer/enhetschefer arbeta med de 
beslutade aktiviteter i planen. Kompetensförsörjningsplanen 
kommer årligen att följas upp och revideras. 
(Grundskolenämnden) 
 
Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden har under året 
fastställt en kompetensförsörningsplan som gäller för tre år. 
Aktiviteterna i planen är påbörjade. Bland annat har en 
arbetsgrupp startats i klustret förskola-grundskola och gymnasie- 
vuxentubildning med syfte att arbeta med aktiviteter för att stärka 
arbetsgivarvarumärket. Åtgärder som är fastställda i KAL-
gruppen är implementerade. (Gymnasie- och 
vuxenutbildningsnämnden) 
 
En arbetsgrupp med representanter från HR och Kvalitet- och 
utveckling har arbetat med kompetensutvecklingsplanen , 
rekrytering och utvecklingsbehov. Ytterligare möten ska 
genomföras för att göra policy och planering kring 
marknadsföring och attrahering av de grupper som man har 
brister kring. Nämnden har även följt KAL-gruppens arbete och 
stora delar av denna grupps förslag berör nämnden eftersom ett 
stort bristområde är socionomer. Ett arbete kring att ta fram plan 
för utbildningar pågår även. (Individ- och 
familjeomsorgsnämnden) 
 
 

Personalekonomisk redovisning för 2016. 

(Arbetslivsnämnden) 
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Ärende som har genererat uppdraget Uppdrag 
Status, Antal 1/10 
2016/2017 

Kommentar 

Förvaltningen arbetar aktivt med kompetensförsörjningsplanen 
för att säkra förvaltningens framtida rekryterings och 
kompetensutvecklingsbehov. 

(Sociala omsorgsnämnden) 
 
Se i nedanstående uppdrag om kompetensförsörjningsplan 
(Vård- och äldrenämnden) 

§ 197 2016/KS0207 005 Svar på motion av 
Leif Häggblom (SD); Digitalisering av 
delegationsärenden 

Kommunstyrelsen får i uppdrag att 
utreda de frågeställningar som väcks i 
motionen samt möjligheterna att hantera 
sekretesskyddad information digitalt 
inom ramen för projektet ”Nytt 
ärendehanteringssystem”. 

 Delvis 
geno
mfört 

1 (st) 

 

I projektet Ciceron – nytt ärendehanteringssystem finns det en 
applikation, Assistenten, som kan hantera sekretesskyddad 
information digitalt. Planerat införande är 23 oktober 2017. Efter 
detta datum kommer det att vara möjligt att använda denna 
applikation för Borås Stads nämnder. (Kommunstyrelsen) 

§ 250 2014/KS0340 023 Svar på motion av 
Patric Cerny (FP); att införa karriärtjänsten 
förstelärare i förskolan 

Kommunstyrelsen får i uppdrag att 
utreda förutsättningarna för förbättrade 
karriärmöjligheter för förskollärare. 

 Delvis 
geno
mfört 

1 (st) 

 

Förskoleförvaltningen har utifrån KAL-gruppens arbete beslutat 
om att tillsätta två utvecklingspedagoger, dessa är ännu inte 
tillsatta.Förvaltningen har även tillsatt 23 årsarbetare bitr. 
förskolechefer fördelade på 37 personer. (Kommunstyrelsen) 

§ 309 2016/KS0337 004 Revidering av 
Borås Stads arkivregler 

Ge arkivmyndigheten i uppdrag att 
utarbeta rekommendationer och riktlinjer 
för arkivreglernas tillämpning. 

 Delvis 
geno
mfört 

1 (st) 

 

Arbetet med rekommendationer och riktlinjer är påbörjat. 
(Kommunstyrelsen) 

§ 21 2016/KS0099 016 Svar på motion av 
Alexander Andersson (C): Kommunal 
beredskap 

Kommunstyrelsen får i uppdrag att 
utreda frågan om kommunalt 
beredskapslager innehållande livsmedel, 
kemikalier för vattenrening samt bränsle 
och övrig materiel. 

 Delvis 
geno
mfört 

1 (st) 

 

Inom ramen för Borås Stads geografiska områdesansvar 
kommer en ”Samverkansgrupp” bildas. Gruppen kommer vara 
ett lokalt komplement till ett Sjuhäradsgemensamt nätverk som 
heter ”Krissamverkan, Sjuhärad”. Gruppen sammankallas av 
Borås Stad och innehåller representanter från förvaltningar och 
kommunala bolag som har ansvar för samhällsviktig 
verksamhet.I gruppen kommer bland annat frågan om 
beredskapslager av livsmedel, drivmedel och kemikalier för 
vattenrening lyftas. (Kommunstyrelsen) 
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Ärende som har genererat uppdraget Uppdrag 
Status, Antal 1/10 
2016/2017 

Kommentar 

§ 21 2016/KS0099 016 Svar på motion av 
Alexander Andersson (C): Kommunal 
beredskap 

Kommunstyrelsen får i uppdrag att 
utreda frågan om en resursplan för kris- 
och Beredskapsarbetet 

 Delvis 
geno
mfört 

1 (st) 

 

Kris och beredskapsarbetet inom Borås Stad styrs till stor del av 
”Överenskommelse om kommunernas krisberedskap”.På grund 
av Sveriges återuppbyggnad av totalförsvar och civilt försvar har 
regeringen också avsatt ekonomiska medel för att påskynda och 
kvalitetssäkra arbetet. Fler ansvars- och arbetsuppgifter kommer 
ingå.Troliga områden som skall stärkas är: 

 Öka kunskapen om totalförsvar och kommunens 
ansvar och roll. 

 Deltagande i övningsverksamhet. 

 Stärkt säkerhetsskydd. 

 Ökad robusthet i samhällsviktig verksamhet och 
samhällsviktiga funktioner. 

Ny Överenskommelse kommer träffas mellan MSB och SKL. Vi 
inväntar.CKS har inledningsvis påbörjat ett arbete med att skapa 
styrdokument, inventera behov och därefter kunna föreslå ny 
organisation för Kris- och Beredskapsarbetet. 
(Kommunstyrelsen) 

§ 16 2016/KS0626 027 Svar på motion av 
Patric Cerny (L): Nollvision för suicid 

Kommunstyrelsen får i uppdrag att 
utreda möjligheten för kommunanställda 
att utbildas i MHFA. 

 Geno
mfört 

1 (st) 

 

Slutförts våren 2017. Se tidigare historik. (Kommunstyrelsen) 
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Ärende som har genererat uppdraget Uppdrag 
Status, Antal 1/10 
2016/2017 

Kommentar 

§ 75 2017/KS0294 020 Personalekonomisk 
redovisning för 2016 

Arbeta med förvaltningens 
kompetensförsörjningsplan för att ta 
tillvara, utveckla och styra 
organisationens och medarbetarnas 
kompetens i rätt riktning för att säkra 
rekryterings och 
kompetensutvecklingsbehovet på kort 
och lång sikt. 

 Geno
mfört 

4 (st) 

 Delvis 
geno
mfört 

2 (st) 

 Ej 
svarat 

11 
(st) 

 

Arbete pågår med att förverkliga innehållet som togs fram i 
planen. (Kommunstyrelsen) 
 
Se tidigare fråga om Kompetensförsörjningsplan. I områdena 
"rekrytera" och "behålla och utveckla" har vi konkreta mål som vi 
arbetar med aktivt. Ett mål handlar om att ta ett samlat grepp när 
det gäller internrekrytering. Vi ser att vi behöver bli mer proaktiva 
inom det området. Lönefrågorna är alltid mycket aktuella i det 
här sammanhanget och vi arbetar med lönekartläggningar och 
chefslönekartläggningar. I dessa ingår omvärldsbevakning där vi 
identifierar olika yrkens konkurrensytor. (Servicenämnden) 
 
Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden har under året 
fastställt en kompetensförsörningsplan som gäller för tre år. 
Aktiviteterna i planen är påbörjade. Bland annat har en 
arbetsgrupp startats i klustret förskola-grundskola och gymnasie- 
vuxentubildning med syfte att arbeta med aktiviteter för att stärka 
arbetsgivarvarumärket. Åtgärder som är fastställda i KAL-
gruppen är implementerade. (Gymnasie- och 
vuxenutbildningsnämnden) 
 
En arbetsgrupp med representanter från HR och Kvalitet- och 
utveckling har arbetat med kompetensutvecklingsplanen , 
rekrytering och utvecklingsbehov. Ytterligare möten ska 
genomföras för att göra policy och planering kring 
marknadsföring och attrahering av de grupper som man har 
brister kring. Nämnden har även följt KAL-gruppens arbete och 
stora delar av denna grupps förslag berör nämnden eftersom ett 
stort bristområde är socionomer. Ett arbete kring att ta fram plan 
för utbildningar pågår även. (Individ- och 
familjeomsorgsnämnden) 
 
På Vård- och äldreförvaltningen finsn ett antal bristyrken såsom 
sjuksköterskor, arbetsterapeuter.... (Vård- och äldrenämnden) 
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Ärende som har genererat uppdraget Uppdrag 
Status, Antal 1/10 
2016/2017 

Kommentar 

§ 75 2017/KS0294 020 Personalekonomisk 
redovisning för 2016 

Utifrån de nya bestämmelserna om 
aktiva åtgärder i diskrimineringslagen, 
verka för attarbetsplatserna arbetar 
främjande och förebyggande för att 
motverka diskriminering. Ettsärskilt fokus 
under 2017 är HBTQIA-perspektivet. 

 Geno
mfört 

5 (st) 

 Delvis 
geno
mfört 

1 (st) 

 Ej 
svarat 

11 
(st) 

 

Visning och diskussion av film 1 om HBTQIA vid APT, endast 
två enheter kvarstår på förvaltningen. Diskussion har förts med 
utgångspunkt i diskrimineringsgrunderna och normer på 
arbetsplatsen. (Kommunstyrelsen) 
 
I SAM-kalendern ingår detta som en punkt och arbetsgrupperna 
har diskuterat dessa frågor. Vi har också använt det centralt 
framtagna materialet angående HBTQIA och normkritik. 
(Servicenämnden) 
 
Verksamheterna har arbetat i enlighet med instruktionerna i 
SAM (Stratsys), tittat på filmerna om HBTQIA-perspektiven och 
haft en dialog om dessa. (Grundskolenämnden) 
 
Enligt SAM-kalendern har aktivitet för att öka kunskapen om 
HBTQIA och normkritik genomförts på arbetsplatsträffar vid två 
tillfällen under 2017. (Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden) 
 
Förvaltningens verksamheter har under 2017 i arbetsmiljöarbetet 
tagit upp och fört dialog kring HBQIA  i samband med 
arbetsplatsträffar. Vissa enheter har haft en särskild utbildning i 
detta tema (Individ- och familjeomsorgsnämnden) 
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Ärende som har genererat uppdraget Uppdrag 
Status, Antal 1/10 
2016/2017 

Kommentar 

§ 75 2017/KS0294 020 Personalekonomisk 
redovisning för 2016 

Fördjupa kunskapen om varför 
personalomsättningen ökat och vilka 
åtgärder som krävsför att få en 
personalomsättning på en bra nivå. 

 Geno
mfört 

3 (st) 

 Delvis 
geno
mfört 

2 (st) 

 Ej 
svarat 

12 
(st) 

 

Viss personalomsättning finns men den kräver inga åtgärder i 
dagsläget. (Kommunstyrelsen) 
 
Arbete pågår, se Kompetensförsörjningsplanen. Vi anser oss ha 
en bra bild över personalomsättningen och var den främst 
uppstår och varför. Löneläget är en viktig orsak i sammanhanget 
och inom entreprenadverksamheten, särskilt gata/asfalt är det 
högst påtagligt. Den verksamheten har gått, och går, för 
högtryck på grund av återställning av fiberschakter något som 
gör att personalbehovet är mycket stort. Konkurrensytan i den 
delen ligger mot privata företag och där är det mycket stora 
skillnader i lön. (Servicenämnden) 
 
Inför fastställande av förvaltningens kompetensförsörjningsplan 
har analys av personalomsättning genomförts. Åtgärder för att 
motverka ökad personalomsättning och öka attraktionen att 
stanna kvar har genomförts. Bland annat genom aktiviteter och 
beslut från KAL-gruppen. Det har även skett satsningar på 
svårrekryterade grupper som tillika har en högre grad 
personalomsättning i löneöversynen 2017. Arbetet med 
arbetsmiljö och åtgärder för att skapa ökad attraktion och trivsel 
kring arbetsplatserna samt översyn av löneläge inom vissa 
yrkesgrupper syftar till att ge förutsättningar för att bibehålla 
personal inom Borås Stad. (Gymnasie- och 
vuxenutbildningsnämnden) 
 
Personalomsättningen har minskat under hösten 2017. Den 
omsättning som sker av socionomer rör att socialsekreterare får 
andra tjänster t.ex.  metodhandledare inom den egna 
verksamheten och  föräldraledigheter. Få har slutat och helt 
lämnat verksamheten utan tvärtom har flera återvänt till IFO-
förvaltningens olika verksamheter. Fortfarande har Myndighet 
Barn och unga många vakanser som ersätt av konsulter och 
detta förväntas bestå även under 2018. Arbete sker med att se 
över rekrytering och attrahering till socionomyrket. Åtgärder är 
även vidtagna inom KAL-gruppens arbete (Individ- och 
familjeomsorgsnämnden) 

§ 109 2017/KS0360 024 Pensions- och 
försäkringsvillkor för förtroendevalda med 
hänsyn till 

Kommunstyrelsen får i uppdrag att 
utreda förutsättningarna för att 
förtroendevalda i kommunalabolag också 
kan omfattas av OPF-KL och GL-F. 

 Delvis 
geno
mfört 

1 (st) 

 

Arbetet pågår. Svar inväntas frå KPA samt från 
samarbetskommuner. Ev kommer det behövas en diskussion 
med arvodesdelegationen. (Kommunstyrelsen) 
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Ärende som har genererat uppdraget Uppdrag 
Status, Antal 1/10 
2016/2017 

Kommentar 

§ 111 2016/KS0331 003 Översyn av 
bestämmelserna i allmänna lokala 
ordningsföreskrifter 
vad avser användandet av pyrotekniska 
varor 

Uppdra till Kommunstyrelsen att utöver 
bestämmelserna om användandet av 
pyrotekniskavaror, se över 
bestämmelserna i de allmänna lokala 
ordningsföreskrifterna i Borås kommun. 

 Delvis 
geno
mfört 

1 (st) 

 

Omvärldsbevakning pågår och utkast finns men det finns inte 
något förslag till nya föreskrifter framme ännu. Tyvärr finns det i 
dagsläget ingen prognos på när så kan ske. (Kommunstyrelsen) 

§ 150 2015/KS0198 050 
Avveckla mark- och 
entreprenadverksamheten som erbjuds 
annan än 
Borås Stad (Budgetuppdrag 2015) 

Att Servicenämnden inte längre ska 
erbjuda mark- och entreprenadtjänster till 
vägsamfälligheter,bostadsrättsföreningar 
och Svenska Kyrkan där dessa aktörer 
är direktabeställare av tjänsterna. 
Undantaget detta förbud är akuta VA-
arbeten, VA-arbeten isamband med VA-
arbete åt kommunalt bolag samt 
markrenhållning på gångbanor. 

 Delvis 
geno
mfört 

1 (st) 

 

Servicenämnden har i budget för 2018 inte räknat med några 
nya beställningar från Vägsamfälligheter, Svenska Kyrkan eller 
Bostadsrättsföreningar.Vilket även har rapporterats i Tertial 2 
under rubrik 2.3.1 Kommunfullmäktige (Servicenämnden) 

§ 150 2015/KS0198 050 
Avveckla mark- och 
entreprenadverksamheten som erbjuds 
annan än 
Borås Stad (Budgetuppdrag 2015) 

Uppdra till Kommunstyrelsen att utreda 
formerna för en gemensam 
koncernpolicy i enlighetmed vad som 
tidigare lyfts i ärendet. 

 Delvis 
geno
mfört 

1 (st) 

 

En arbetsgrupp är tillsatt och beredning pågår. Uppdraget är 
beräknat att kunna slutredovisas under första kvartalet 2018. 

(Kommunstyrelsen) 

 


